
Zápis z jednání výboru oddílu atletiky PSK Olymp Praha, z.s.  

01/2024  

 

Jednání výboru bylo svolána předsedou oddílu atletiky Policejního sportovního klubu Praha, z.s. (dále 

je „oddíl atletiky“) publikováno na https://www.atletika-olymp.cz/aktuality/ dne 27.3.2024. 

Termín 2.4.2024 (14:00 hod.) 

Místo místnost víceúčelové haly, OLYMP Centrum sportu MV, Za Císařským mlýnem 1063/5, 17000, 
Praha 7-Bubeneč 

Program  1. Plán práce výboru 

2.    Hospodaření v I.Q. a výběr oddílových příspěvků 
3. Stav extraligových družstev 

4. Skříňky 

5. Peníze na přípravu vybraných atletů 

6. Oddílová soustředění a jejich proplácení 

7. Projednání zápisu z členské schůze 

8. Informace z trenérské rady 

Účastníci Michal Krčmář, Lenka Masná, Jindřich Linhart, Pavel Kudrna, z pracovních důvodů se omluvila 

Naděžda Koštovalová  
 

Jednání výboru oddílu atletiky zahájil (14:40 hod.) a úvodem se omluvil za zpoždění předseda oddílu 

atletiky (pracovní jednání s Ř CS MV). K programu jednání výboru oddílu (dále jen „VO“) nebyla 

vznesena žádná výhrada ani nebyl vznesen požadavek na doplnění programu jednání. Zapisovatelem 

jednání VO byl ustanoven Pavel Kudrna, ověřovatelem Lenka Masná. 

1 Plán práce výboru 

Předsedající předložil plán práce VO na období 2 - 4.Q 2024. K plánu práce VO nebyly vzneseny zásadní 
výhrady. V této souvislosti VO však ukládá: 

- J. Linhartovi, připravit a předložit výboru oddílu seznam členů oddílu PSK Olymp Praha, kteří 
do 30.4.2024 neuhradili zcela nebo uhradili částečně oddílový členský příspěvek pro rok 2024. 
Připravil celkový přehled zaplacených členských příspěvků oddílu atletiky v roce 2024 (termín 
zaslání do 6.5. 2024), 

- M. Krčmářovi zajistit, prostřednictvím TR, předložení termínů letních soustředění jednotlivých 
atletických skupin a dodání pro-forem faktur nebo závazných objednávek na tato soustředění 
(termín předložení do 5.6. 2024), 

- zástupcům VO připravit revizi smluv a dohod trenérů a funkcionářů oddílu atletiky PSK Olymp 
Praha (termín do 4.6. 2024) 

VO schválil jednomyslně návrh na konání jednání VO vždy první úterý v měsíci. 
 

2 Hospodaření v 1. Q a výběr oddílových příspěvků 

VO vzal na vědomí informaci J. Linharta o stavu čl. příspěvků oddílu atletiky k datu 31.3. 2024 (cca 1,5 
mil. Kč).  

VO se dohodl o úpravě systému úhrady členských příspěvků pro rok 2024 a to následovně: 

https://www.atletika-olymp.cz/aktuality/


- nově se v případech přestupu atleta z jiného oddílu nebo nově registrovaného atleta, který 
nemá v registru ČAS (viz „karta atleta“) zaevidováno min. 6 účasti na závodech, bude vycházet 
z dokumentace (záznam o účasti na jiných závodech pořádaných v ČR nebo v zahraničí), kterou 
nový zájemce o členství v oddíle atletiky PSK Olymp Praha, předloží VO. V případě, že bude na 
základě těchto záznamů zjištěno splnění podmínky 6 závodů v sezóně může tento člen využit 
práva na slevu při hrazení členských příspěvků v roce 2024 

VO si dává za úkol připravit, projednat a předložit TR v průběhu 4Q 2024 pravidla placení oddílových 
příspěvků pro rok 2025.  
VO dává na vědomí všem, že členové oddílu, kteří neuhradí čl. příspěvek ve stanovené výši, do 
31.5.2024 budou obesláni informací o deaktivaci čipu k datu 1.6.2024. Aktivace čipu proběhne po 
uhrazení čl.příspevku. 

 

3 Stav extraligových družstev 

Vedoucí extraligového družstva žen J. Linhart předložil předběžnou soupisku a sdělil, že má zájem na 

hostování atletky Slovanu Liberec M. Šlapákové. Zástupce oddílu atletky podmiňuje schválení 

hostování jinými atletkami z PSK Olymp Praha. Vzhledem k tomu, že z doby působení minulého vedení 

VO je v systému hostování a přestupů velký chaos (umocněný novým systémem evidence hostování a 

přestupů v rámci IS ČAS) není jasné, kdo by mohl být nabídnutý na hostování za oddíl Slovan Liberec. 

V této věci se ukládá M. Krčmářovi, aby na TR (duben, 2024) projednal s vedoucími družstev a trenéry, 

finální soupisky družstev oddílu atletiky a dohodl se s trenéry na možnostech hostování v oddílu Slovan 

Liberec. Závěrem bylo konstatováno, že s ohledem na kvalitu družstva žen je jednoznačný cíl medailové 

umístění na Mistrovství ČR družstev v tomto roce (M ČR se koná cca 14 dní po OH 2024). 

VO uložilo P. Kudrnovi, aby z oddílového mailu oslovil vedoucího extraligového družstva mužů s cílem 

zjištění jeho zájmu o působení v této dobrovolné f-ci v roce 2024. Zároveň bylo uloženo, aby vedoucí 

extraligového družstva mužů předložil soupisku extraligového družstva mužů pro rok 2024 ((e-mail byl 

zaslán p. Janouškovi dne 3.4 s žádostí o poskytnutí údajů do 7.4.2024). 

4 Skříňky  

L. Masná informovala VO, že smlouva o pronájmu skříněk ve dvou šatnách (muži, ženy) byla, oddílu 

atletiky vedením CS MV, schválena. Bylo zopakováno, že nákup šatních skříněk v objemu 180 ks, které 

jsou umístěny v prostorách pronajmutích šaten, byl realizován v hodnotě cca 160 tis. Kč. Podle 

schválené smlouvy o pronájmu bude oddíl atletiky platit 1 800 Kč/měsíc.  

Skřínky budou pronajímány, oproti podpisu a zaplacení poplatku ve výši 300 Kč/rok (člen oddílu 

atletiky) a 500 Kč/rok (nečlen oddílu), žadatelům dle seznamu. V ceně pronájmu skřínek je započítán 

poplatek za vyhotovení klíče od šatny. Klíček od šatny a skřínky budou předány zájemcům až po výměně 

zámků ve vstupních dveří do šaten. V této věci bylo uloženo J. Linhartovi a L. Masné, aby vyvinuli, co 

největší úsilí, s cílem zajištění výměny zámků u pronajatých šaten, zaměstnanci CS MV, v co nejkratším 

možném termínu.  

L. Masná upozornila, že v termínu do 15.4.2024 musí být vyklizeny malé skřínky, které jsou ve vstupním 

prostoru haly.  

5 Peníze na přípravu vybraných atletů 

L. Masná předložila a vysvětlila systém propočtu vybraných atletů, kterým budou poskytnuty finanční 
prostředky na atletickou sezonu 2024. Vybídla zástupce VO, aby k systému výpočtu dali své 



připomínky, které budou promítnuty do předložené tabulky a dány ke schválení na příští jednání VO. 
V rámci diskuse vyplynulo, že se jedná o jiné finanční prostředky na přípravu vybraných atletů pro rok 
2024. Finanční prostředky budou poskytnuty pouze 10-ti nejlepším atletům oddílu atletiky. Bylo 
zmíněno, že bylo bývalým VO schválené finanční prostředky na přípravu pro rok 2024 (mládež).  
P. Kudrna sdělil, že připraví seznam atletů (viz zápisy z jednání bývalého VO, 2023), kterým bylo 
schválené poskytnutí finančních prostředků na přípravu pro rok 2024 (předloží na příštím jednání VO).  

6 Oddílová soustředění a jejich proplácení 

VO bylo v rámci diskuse konstatováno, že se oddílovým soustředěním myslí takové soustředění, které 

je pořádané oddílem a schválené VO. Účastníkům soustředění se proplácí pronájem atletických ploch. 

M. Krčmářovi bylo uloženo, aby sdělil na TR potřebu zajištění požadavku souvisejících s letním 

soustředěním, a to v termínu do 3. 6. 2024 (zaslání závazné objednávky nebo proformy faktury). 

Předběžně se to týká 10-ti letních soustředění. V rámci diskuse k tomuto bodu se také řešila 

problematika úhrady odměny trenérům při zajištění a účasti na těchto soustředění. Bylo konstatováno, 

že se otázka odměn musí řešit ve vzájemném souběhu DPP a smluv, které budou uzavřeny po ukončení 

stávajících DPP a smluv (30. 6. 2024). Otázka odměn bude řešena na příštích jednáních VO. 

Byla řešena otázka příměstského táboru, který je realizován v prostorách CS MV v měsíci květnu. 

S ohledem na předpokládané stanovení pronájmu za užívání ploch v areálu CS MV a s ohledem na 

povahu a zaměření příměstského táboru se k této problematice se VO vrátí na příštím jednání VO 

(účast N. Koštovalové je podmínkou). 

7 Projednání zápisu z členské schůze 

Zápis z členské schůze byl VO vzat na vědomí. Bylo konstatováno, že s ohledem na zákon o GDPR bude 
originál prezenční listiny, který je nedílnou součástí zápisu z členské schůze, uložen na sekretariátu 
klubu. Na základě předběžného objednání bude dán k nahlédnutí.  

J. Linhart sdělil, že bylo nutné, s ohledem na termín konání členské schůze, připravit a zaslat na 
sekretariát klubu rozpočet oddílu atletiky v měsíci lednu 2024. Vzhledem k úpravám na stránce příjmu 
a výdajů hospodaření oddílu atletiky v roce 2024, schváleného členskou schůzí, je nutností, aby 
upravený stav hospodaření byl dán na vědomí vedení klubu. Upravenou verzi hospodaření oddílu 
atletiky připraví P. Kudrna v co nejkratším možném termínu. 

8 Informace z trenérské rady 

M. Krčmář informoval o průběhu TR, která proběhla dne 20.3. 2024. Především byla diskutována 
problematika přestupu a hostování v mládežnických a dospělých družstev oddílu atletiky. Nový IS ČAS 
byl označen za inovativní a zásadním způsobem ovlivňující průběh problematiky přestupů a hostování 
v atletickém prostředí. S ohledem na ukončení jarního termínu přestupů bylo ze systému IS ČAS 
zjištěno, že byly schváleny následující přestupy:  
z PSK Olymp Praha: Jonáš Bergl, Dominik Dvořák, Adam Jánský, Kamil Kotlík, Matěj Kutlan, Jáchym 
Procházka 
do PSK Olymp Praha: Vít Čech, Amélie Černá Marie Anna Illichová, Jakub Klečka, Mathias Shon 

Byly zamítnuté následující přestupy:  
do PSK Olymp Praha: Lucie Kottová, Michaela Lopušková, Šárka Růžičková 

 

Ze systému IS ČAS bylo zjištěno, že situace u podaných žádostí o hostování je následující: 



- oddílem atletiky bylo zažádáno o 23 atletů z toho 15 mládeže, 8 dospělých a 15 atletů je žádáno 
jinými atletickými oddíly 

Finální schvalování hostování proběhne po termínu jednání VO a mělo by být provedeno na základě 
požadavku jednotlivých vedoucích družstev oddílu atletiky. 
 
VO v této věci ukládá M. Krčmářovi zajistit, aby vedoucí jednotlivých družstev předložili soupisky atletů, 
kteří budou reprezentovat oddíl atletiky PSK Olymp Praha v soutěžích družstev v roce 2024. Zároveň 
TR předloží návrhy atletů, kteří z výkonnostních nebo jiných důvodů nebudou zapsáni na soupisky 
družstev PSK Olymp Praha. Tito atleti budou mít souhlas na hostování v jiných atletických oddílech. 
Informace z TR byla VO vzata na vědomí. 

Závěrem jednání VO bylo doporučeno předsedajícím vložit zápis z jednání VO o neodkladném 

rozhodnutí ve věci trenérské smlouvy Jana Pleshingera, které vzhledem k termínovanému 

zaneprázdnění většiny členů výboru a neodkladnosti rozhodnutí byla zvolena forma rozhodnutí mimo 

zasedání. Jednání proběhlo dne 22.3.2024 s metodou hlasování “per rollam”. 

Návrh rozhodnutí: 

Výbor oddílu atletiky PSK Olymp Praha, z.s. schvaluje uzavření DOHODY O PROVEDENÍ PRÁCE s členem 

oddílu Janem Pleschingerem (nar. 3. 7. 1980) za standardních podmínek s tímto upřesněním: 

• Sjednaná práce: Trenérská práce v atletickém oddílu PSK Olymp Praha na pozici trenéra 

mladšího žactva 

• Dohoda uzavřená na dobu od 1. 4. 2024 do 30. 6. 2024 

• Rozsah práce: do 25 hodin měsíčně dle rozvrhu 

• Výše odměny: 5 900,- Kč měsíčně 

Termín hlasování byl stanoven na dobu od 22. do 29. 3. 2024. 

● Výsledek hlasování: schváleno. Návrh byl přijat všemi hlasy. 

Jednání výboru bylo ukončeno v 18:15 hod. 
 
Zapisovatel: Pavel Kudrna   
Ověřovatel: Lenka Masná 
 
 


